

JOKAMOLDE GUZTIEN ALDIZKARIA



Argazkia: Jon Leunda

Xisterako kanpusak erabateko arrakasta izan du



Argazkia: Jon Leunda

Iruran jokatu da lehen aldiz nesken arteko xareko partida bat

•IRITZIA•

Etorkizunari atea zabaldu behar zaio

Etorkizunari atea zabaldu behar zaio, era berriari leioa ireki behar zaio, haize freskoa sartzea ezinbestekoa da, bestela etorkizunean ez da ezer izango. Azkeneko hilabete honetan bi ekintza oso garrantzitsu eman dira pilotar erremintan, eta seguraski oso ezkutuan pasatu dira, behar zuena baino ezkutuagoan behintzat bai.

Xistera Elkarteak lanean jarraitzen du, etorkizunari begira, harrobirekin lan egiten jarraitzen du, hori baita ezinbestekoa. Goikoei begira egon da, hemen jai dago eta bigarren urtez antolatu du Kanpusa. Ia 100 ume, neska eta mutil, ilusioz beterik iritsi ziren Urnietara asteburu eder bat pasatzeko asmoarekin, eta lortu ere lortu zuten. Teknikfikazioko orduak izan zituzten, pilotari handien hitzaldia ere bai, kinielak ere jokatu zituzten, baina guztiaren gainetik euren ilusioa nabarmendu behar da, zestaz gozatzen duten nahi hori, eta egin zuten guztiaren gainetik, euren artean egindako harremana dago, behar beharrezko aurrera egin ahal izateko.



Argazkia: Jon Leunda

Iruran, Ametsa Elkarteak xareko torneo garrantzitsu bat antolatu du aurten Iruran, eta arrakasta handiarekin, jokamolde honetarako dagoen ikusmina agerian geratuz, baina horren gainetik emakumeak nabarmendu behar dira, lehen aldiz xareko partidak jokatzen ikusi dira, eta benetan berri bikaina, ikusgarria izan da. Zorionez pilotar munduan, gauza berriak, ate berriak zabaltzen ari dela ikusteak poz handia ematen du, nahiz eta lehengoari begira oraindik jende gehiegik jarraitzen duen.

HARPIDETU / SUSCRIBETE / S'ABONNER

644 481 935 - erreminita@xistera.eus

40€ / urtean-año-année

Zure buzoian jasoko duzu / La recibirás en tu buzón / Tu la recevras dans ta boîte aux lettres



XISTERAren laguna egiten bazara

Si te haces amigo de XISTERA / Si tu deviens ami de Xistera

www.xistera.eus/go/ez-dauka-preziorik

30€

•EDITORIAL•



Argazkia: Jurgi Leunda

Hay que abrir la puerta al futuro

Al futuro hay que abrirle la puerta, la ventana a la modernidad, es necesario que entre aire fresco en el mundo de la pelota y más en la herramienta, si queremos que esto tenga futuro. En el último mes se han dado dos noticias muy importantes en la herramienta, aunque han pasado más desapercibidas de lo que deberían.

Xistera sigue trabajando con los y las jóvenes, mirando al futuro y con ello ha organizado por segunda vez el Campus. Un centenar de niños y niñas llegaron a Urnieta con la maleta cargada de ilusión y el fin de semana se les pasó volando. Han tenido juegos, tecnificación, hasta grandes pelotaris han estado con ellos y ellas, pero lo importante fue ver como disfrutaron con la cesta y la relación que hicieron entre ellos y ellas. Es fundamental que en futuro se sigan haciendo estas actividades, para que la modalidad pueda seguir contando con pelotaris,

En Irura, Ametsa Elkartea ha organizado un gran torneo de xare, dejando claro que esta modalidad sigue teniendo a muchos adeptos, pero además también lo hicieron por primera vez las mujeres, algo también fundamental para el buen funcionamiento de la modalidad y la pelota herramienta. Actividades nuevas, diferentes, son necesarias para que esto siga para adelante y pese a que en el mundo de la pelota se sigue mirando demasiado hacia atrás, por fortuna también hay personas que ven que para que haya futuro hay que modernizarse.

Il faut ouvrir notre porte à l'avenir

Il faut ouvrir notre porte à l'avenir, nos fenêtres à la modernité, il est nécessaire que l'air frais rentre dans le monde de la pelota et encore plus dans celui de la pelote outil, si l'on veut que tout cela ait une suite dans le futur. Dans ce dernier mois on a entendu des nouvelles très importantes dans la pelote outil, nouvelles qui sont passées un peu trop en cachette, plus que ce que ça l'aurait dû.

Xistera continue à travailler avec les jeunes, tourné vers le futur, et dans ce sens il a organisé par sa deuxième fois consécutive le Campus. Une centaine de filles et garçons sont arrivés à Urnieta avec la valise chargée de motivation, et il faut avouer que le weekend s'est écoulé dans un clin d'œil pour eux. Ils ont eu des jeux, de la technification, ils ont pu même compter sur la compagnie des grands pelotaris... Que de bons moments. Mais le plus important de tout a été de voir comment ils ont adoré faire de la cesta et le rapport qui s'est créé entre eux et elles. Il est fondamental qu'ils poursuivent à faire ces activités, pour que dans la postériorité nous puissions avoir toujours des pelotaris entre nous.

À Irura, Ametsa Elkartea a organisé un grand tournoi de xare, en faisant voir clair et net que cette modalité a toujours beaucoup d'adeptes. Et, pour le régal de tous, cette fois-ci les femmes aussi y ont participé, ce qui est indispensable pour le bon fonctionnement de la modalité et de la pelote. Des nouvelles activités, innovatrices, sont nécessaires pour ce cela poursuive son chemin, même si le monde de la pelote regarde encore un peu trop encore vers le passé. Heureusement, il y en a quelques-uns qui se sont rendu compte que pour avoir du futur il faut se renouveler, et constater que des nouvelles portes se sont ouvertes vers la modernité nous donne une grande joie.

IRAKURTZEN JARRAITZEKO, egin zaitez XISTERAREN LAGUNA

Horretarako, sar zaitez [XISTERA.EUS](#) web orrian eta bertan zaudela “XISTERA PROIEKTUA” ataleko “[XISTERA LAGUNA](#)” azpiataleko formularioa bete. Hurrengo aletik aurrera, emailean jasoko duzu.

PARA SEGUIR LEYENDO, hazte XISTERAREN LAGUNA

Para ello, entra en [XISTERA.EUS](#) y rellena el formulario de la subsección “XISTERA LAGUNA” que encontrarás en la sección “[PROYECTO XISTERA](#)”. A partir del siguiente número, lo recibirás en casa.

POUR CONTINUER LA LECTURE, faites-vous XISTERAREN LAGUNA

Pour ce faire, entrez [XISTERA.EUS](#) et remplissez la forme de la sous-section “XISTERA LAGUNA” que vous trouverez dans la section “[PROYECT XISTERA](#)”.

A partir du prochain numéro,
vous le recevrez à la maison.